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Fotbollssektionen Rasbo IK 

Möte 2022-08-24, Rasbo IP 

 

 

 

Närvarande:  Niklas, Tomas, Daniel, Viktor, Tony, Elin, Niklas, Karin, Nastasha, Malin 

Ekonomi: Redovisningar av lagkassorna för första halvåret har samlats in. Det saknas  

fortfarande några utdrag från polisregistret och därför har bidraget från HS inte 

betalats ut till sektionen än.  

Sektionen: Ordförande saknas fortfarande. 

Ny kassör/sekreterare kommer behövas till 2023. 

Senior: Laget tränar på med ganska god uppslutning, ligger på sjätte plats i divisionen. 

Truppen är något stor för att ha möjlighet att ge alla speltid. Truppen låter positiv 

inför nästa säsong. Har haft efterlängtad lagfest! 

Ungdom: Team 11: Allt flyter på! P15: Har precis startat upp efter sommaruppehållet, många 

killar i truppen. Team 16 o Team 17: Slår ihop lagen och bildar F16/17 respektive 

P16/17. P12: Har varit iväg på sin första bortacup ”Bullerby cup”. F10-13: Rullar på! 

Damjuniorerna: Serien är klar så nu är det slutspelsmatcher kvar. 

Domare: Några matcher kvar att tillsätta. Några nya 5-mannadomare har gått utbildning och 

även en 9-mannadomare.  

 När domarna gått utbildning ska de få en egen domartröja och visselpipa. Niklas ser 

vad som finns att beställa via Intersport. Det ska inte vara Rasbo-logga på tröjan, 

men det ska stå Domare. Gult/rött kort är endast aktuellt vid 9-manna. 

 Parkcupen erbjuder möjlighet att döma, Daniel gör utskick om det till domarna. 

Utbildning: Medskick från Mikael: Det är högt tryck på utbildning i regionen just nu och det 

finns ingen möjlighet att få en egen utbildning i Gåvsta/Rasbo. Det finns platser 

kvar till C-utbildningen i Rosersberg (10 sept). Mikael har kontakt med förbundet 

och kommer göra ett utskick till alla ledare med uppdaterad information.  

Material: Det har kommit önskemål från föräldrar att det ska finnas supportermaterial, t.ex. 

”Beach”-flaggor, vimplar, handflaggor m.m. att ta med vid cuper och liknande.  

 Frågan om att eventuellt sälja lite material som t-shirts, vattenflaskor, mössor mm 

med tryck kom upp. Försäljningen kunde i så fall ske via kiosken med lite 

visningsexemplar/reklam i konferensrummet. 

 Frågan, både gällande sponsormaterial och försäljning, tas med till nästa möte. Det 

blir i så fall aktuellt med eventuella inköp inför nästa säsong. 
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Önskemål om att små mål köps in, inte hopfällbara utan hårda ”riktiga” mål. 

 Önskemål om att en ställning skoborste/skoskrapa köps in och ställs lägligt så 

barnen kan borsta av skorna innan de hoppar in i bilarna. 

 Taktiktavlor delas ut till alla 7-mannalag. 

Kiosk: Kiosken fungerar bra! 

Träningstider: Träningstider för period 3 skickas ut den här veckan. Tider för Hall2000 blir 

tillgängliga när matchschemat för innebandyn är klart. Det är många lag så troligtvis 

blir det inte så många tider över till fotbollen. Eventuellt kommer det finnas tid i 

Lindbacken. I hallen vid Jälla finns det tider.  

Foto:  Korrektur av klubbkatalogen klart. 

Fotbollens dag: P09/10 tar eventuellt hand om dagen igen, ingen representant på plats som kunde 

bekräfta. 

Fotbollsskolan: Team 11 tar hand om fotbollsskolan även nästa år. 

Futsal: Beror på om det kommer finnas tider i Hall2000. 

Rasbo IP: Det är tyvärr mycket som inte fungerar som det ska på IP hälsar plankommittén. 
Elen trasslar så Robotgräsklipparna fungerar inte, den stora roboten är trasig. Det 
behövs en bra åkgräsklippare/cylinderklippare. Det är problem med avloppet mm. 

Städdag: HS tar hand om planeringen för en städdag och planen är att alla sektioner i 
föreningen ska delta. 

Från HS: Sektionen ombeds komma in med ett namn till valberedningen. 

Övrigt: Inte så många som svarat på frågorna som ”Lärgruppen” skickat ut. Nytt utskick 

planeras och formulär kommer kopieras upp och läggas ut i containern. Alla 

uppmanas att svara på frågorna. En brevlåda sätts upp i containern för svaren.  

Nästa möte: I oktober, doodle-utskick görs!  


